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ZAPISNIK 

S 3.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 
 

 3.  sjednica VMO Brašćine-Pulac održana 29. siječnja 2015. (četvrtak) godine ,s početkom u 
17,00 sati  
 
Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Ksenija Marojević Velčić, zamjenica predsjednika VMO 
3. Teo Božanić, član VMO 
4. Josip Ukalović 
5. Marijana Grubišić,član VMO  
 

6. Ivana Prpić, tajnica MO 
 

Sjednici nisu bili nazočni:  
 
Usvajanje zapisnika s 2. sjednice VMO Brašćine-Pulac 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 
1  Usvajanje izvještaja o radu VMO za 2014. godinu 
2. Izvještaj o radovima na terenu Mjesnog odbora, te prijedlog za dodatne lokacije po višku 

sredstava za 2014. godinu 
3. Razno- zahtjevi građana 
  
- peticija građana da se prometovanje linije mini busa 4° produži do naselja Svete Katarine 

- zahtjev Troskot Zlate za rasvjetu u Ulici Oktavijana Valića-Pulac 

- izgradnja prometnice u Ulici gornji Pulac za okretište mini busa te proširenje raskršća  
Drenovski put-Kvarnerska Ulica 

- zahtjev Rijekaprometu  - toškovnik o izvođenju radova na području MO 

- dogovor s Rijekaprometom- vezano za postavljanje ogledala i ukidanje parkirnog mjesta 
u Ulici Kapitanovo 

- postavljanje znaka zabrane parkiranja u Ulici Internacionalnih brigada 

- dopis Odjelu za samoupravu i upravu vezano za primanje obavijesti od ostalih odjela po 
pitanju radova na terenu 

- radovi od strane VIK-a na području Mjesnog odbora 
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- zahtjev za otvaranjem ginekološke ordinacije u domu zdravlja na Kozali 
 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
Ad.1 
           Predsjednik Vijeća upoznao vijećnike sa Izvještajem o radu VMO  za 2014. godinu  
 
          Vijeće jednoglasno prihvaća Izvještaj o radu za 2014. godinu 
 

 
Ad.2 
 Predsjednik upoznao vijećnike sa dosadašnjim radovima na terenu Mjesnog odbora a 
vezano za prioritete za 2014. godinu.  nakon provedenih postupaka te shodno planiranim i 
ugovorenim radovima pojavila se razlika od 24.000,00 kn s PDV -om , te se predlaže slijedeće : 
  
da se preostala sredstva utroše na 

-  postavljanje zaštitne ograde u Ulici Drenovski put  ( od k.br.16 do izlaza na Kvarnersku 
Ulicu) 

- postavljanje zaštitne ograde u Ulici Pulac  od kućnog broja 51 
- farbanje ograde u Ulici Drenovski put ispod kućnog broja 1 

  
Vijeće jednoglasno prihvaća prijedloge 
 
Ad.3 

- A/ peticija građana da se prometovanje linije mini busa 4A produži do naselja Svete 
Katarine 

-  Vijeće je  zaključilo da se peticija građana za produženje linije 4a prema Svetoj 
Katarini proslijedi nadležnim zaduženi za rješavanje, te da je potrebo održati 
zajednički sastanak sa Autotrolejom i Odjelom gradske uprave za komunalni sustav. 

 
 

- B/ zahtjev Troskot Zlate za rasvjetu u Ulici Oktavijana Valića-Pulac 

- Vijeće smatra da se navedeni zahtjev uvrsti za 2016. godinu  
 
 

- C/ izgradnja prometnice u Ulici gornji Pulac za okretište mini busa te proširenje raskršća  
Drenovski put-Kvarnerska Ulica 

-  

- Vijeće je zaključilo da se sukladno Urbanističkom planu uređenja kao i GUP-om 
iznađe rješenje za izgradnjom spojne ceste na gornjem Pulcu od kućnog broja 70-74 
prema kućnom broj 45A. 

- te proširenje raskršća  Drenovski put-Kvarnerska Ulica potreno je odstraniti dio 
površine (brdo) koje trenutačno ne služi ničemu a moglo bi povečati sigurnosno 
prometnu situaciju na tom dijelu raskršća 

 
- D/ zahtjev Rijekaprometu  - toškovnik o izvođenju radova na području MO 

-  

Vijeće je jednoglasno zaključilo da se traži: 
- na uvid Ugovor i troškovnik  Rijekaprometa i izvođača radova na području Mjesnog 

odbora Brašćine-Pulac za 2014. godinu 
 

- E/ dogovor s Rijekaprometom- vezano za postavljanje ogledala i ukidanje parkirnog mjesta 
u Ulici Kapitanovo 

- Vijeće jednoglasno zaključilo da je potreban zajednički sastanak s Rijekaprometom 
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- F/ postavljanje znaka zabrane parkiranja u Ulici Internacionalnih brigada 
 

- Vijeće jednoglasno zaključilo da je potrebno postaviti znak zabrane parkiranja te da 
se zahtjev uputi nadležnima na rješavanje 
 

- G/Zajtjev Odjelu za samoupravu i upravu vezano za prostor za rad vijeća 
 

-  
- Vijeće jednoglasno  predlaže da se Odjelu gradske uprave i samouprave, direkcije za 

mjesnu samoupravu  da se predsjedniku i članovima vijeća odobri jedna primjerena  
prostorija za njihov rad. Navedena prostorija bi služila za prijem građana i 
mogućnost članova vijeća da mogu ponekad raditi svoj posao u svom uredu. U 
razgovoru sa Mjesnim odborima Belveder i Kozala oni su također zainteresirani da 
zajednički koristimo istu prostoriju iz navedenih razloga. Napominjemo da bi ta 
prostorija bila isključivo za rad ta tri Vijeća te se ne bi iznajmljivala nikome drugome. 
Predlažemo prostoriju na katu – balkon i da se uredi prema mogućnostima. 

-  
- H/ radovi od strane VIK-a na području Mjesnog odbora Brašćine-Pulac 

-  

Vijeće zaključilo da se traži : 

- potpuna informacija o početku radova iz programa kredita evropske banke koji se odnose na 

izgradnju komunalne infrastrukture vodovoda i kanalizacije na području Mjesnog odbora 

Brašćine-Pulac. 
 

- I/ zahtjev vijećnice  za otvaranjem ginekološke ordinacije u domu zdravlja na Kozali 
-  

Vijeće je raspravljalo o zahtjevu građanki za proširenja djelatnosti u domu zdravlja, 
ambulanta Kozala u Laginina br.22 sa ginekološkom ordinacijom za građane sa  
područja Brašćine-Pulac, Kozala i Belvede te  zbog složenosti zahtjeva predlaže 
zajednički sastanak sa upravnim odjelom za zdravstvo PGŽ. 

 
 
 
Vijećnici jednoglasno prihvaćaju prijedlog 
 
 
 
Sjednica je završila  u 19 ,00 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od  dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

Ivana Prpić Josip Rupčić 
 
 

 

 


